
Protokół Nr 47/22 
z posiedzenia Komisji 
Budżetu i Finansów 

w dniu 23 czerwca 2022 roku 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. IRENEUSZ BALCER - Przewodniczący Komisji 

2. BARBARA BURY 

3. IWONA SIKORSKA 

U JAROSŁAW TADYCH 

5. MAREK CHART 

6. AGNIESZKA SEYDAK 

z uczestnictwem: 

Andrzeja Maracha - Starosty Sępoleńskiego 

Małgorzaty Masiłkin -Skarbnika Powiatu 

Marii Kiełbasińskiej- Prezes spółki zoo. Novum-Med. 

Ewa Zygmunt- Lorbieeka - Dyrektor Wydziału Geodezji i Nieruchomości 

Dorot Szymańczak -Koordynator ds. projektów unijnych 

Marika Domagała - główna księgowa BOOS 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów otworzył posiedzenie o godz. 08.15. 

i powitał zebranych, następnie przedstawił porządek obrad. W związku z 

wpłynięciem nowej uchwały w sprawie tygodniowego obowiązku jako podpunkt b. 

Wszyscy członkowie jednogłośnie przyjęli zmieniony porządek obrad. 

1. Analiza wydatków powiatu związanych z działalnością spółki Novum-Med w 

zakresie ochrony zdrowia mieszkańców. 

2. Sprawozdanie Zarządu Powiatu na temat ponoszonych kosztów wynajmu 

pomieszczeń dla instytucji powiatowych oraz wielkość pustostanów w 

budynkach powiatowych z wyszczególnieniem rozliczenia funkcjonowania 

kompleksu w Więcborku przy ulicy 600-lecia. 

3. Zaopiniowanie uchwały w sprawach: 
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a. wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie Powiatu 

Sępoleńskiego do Stowarzyszenia Obszaru Prowadzenia Polityki 

Terytorialnej Sępólna Krajeńskiego, 

b. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Powiat Sępoleński od 

PKPS.A. prawa użytkowania wieczystego działki nr 382/1 o pow. 0,2421 

ha położonej w obrębie Witunia, gmina Więcbork wraz z prawem 

własności znajdującej się na działce zabudowy, 

c. uchwalenia zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2022 rok, 

d. uchwalenia zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2028. 

4. Sprawy wniesione. 

5. Zakończenie 

W związku z pilnym wyjazdem Wicestarosty zaproponowano, aby w pierwszej 

kolejności zacząć posiedzenie od realizacji punktu 2. 

Członkowie Komisji jednogłośnie zaakceptowali zmiany. 

Ad. 2. 

Wicestarosta przedstawił obłożenie w budynku przy Al. 600-lecia. Wspomniał, że 

zainteresowanie internatem znacznie wzrosło. Część lokali na pierwszym piętrze nie 

jest zajęta w związku z faktem, że brakuje tam części socjalnej, została ona 

przeznaczona na mieszkanie chronione. Dążymy do usamodzielnienia się od szkoły, 

która zarządza obiektem. Dopłacamy do utrzymania obiektu około 60 tysięcy zł. 

Mamy informację, że ma być podniesiona stawka za administrowanie obiektu. 

Przewodniczący Komisji I. Balcer zauważył, że mamy około 500 m pustostanów. 

Ile metrów ma archiwum dzierżawione od Rolnika? 

Wicestarosta obiekt archiwum jest znacznie większy. Będziemy wnioskować o środki 

na budowę części socjalnej. Zlokalizowanie mieszkań chronionych na środku piętra 

było błędem. 

Radna B. Bury zauważyła, że wynajem pokoju dla pracownika Wód Polskich jest 

nazbyt zaniżona. 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu na temat ponoszonych kosztów wynajmu pomieszczeń 

dla instytucji powiatowych oraz wielkość pustostanów w budynkach powiatowych z 
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wyszczególnieniem rozliczenia funkcjonowania kompleksu w Więcborku przy ulicy 

600-lecia przedstawiła Małgorzata Masiłkin Skarbnik Powiatu (zał. Nr 1). 

Przewodniczący Komisji I. Balcer zapytał, ile metrów zajmuje PCPR. Zwrócił 

uwagę, że stawki za wynajem zaproponowane przez powiat są zaniżone w stosunku 

do czynszu naliczonego przez podmioty zewnętrzne. 

Wicestarosta odpowiedział, że PCPR zajmuję 140m2. Zaprosił radnych chętnych, 

żeby wzięli udział w negocjacji stawek. 

Radna B. Bury zapytała o wynajem dla osób prywatnych. Uważa, że czynsze należy 

urealnić. 

Wicestarosta wyjaśnił, że wynajem indywidualnych dotyczy 4 mieszkań, które 

wynajmuje szkoła. Od 1 lipca czynsze będą uaktualnione. 

Radny M. Chart odniósł się do kosztów mediów. Czy szkoła jako podmiot może 

naliczać koszty komercyjne? 

Pani Skarbnik udzieliła negatywnej odpowiedzi. Stawki mogą być zróżnicowane w 

stosunku do pomiotów (indywidualnych i gospodarczych). 

Przewodniczący Komisji I. Balcer uważa, że nie ma pomysłu na zagospodarowanie 

tych pustostanów. Poprosił o przygotowanie konkretnej informacji dot. pustostanów 

( czy obejmują piwnice) Jaka jest powierzchnia archiwum. 

Ad. 1. 

Analizę wydatków powiatu związanych z działalnością spółki Novum-Med w zakresie 

ochrony zdrowia mieszkańców przedstawiła Małgorzata Masiłkin Skarbnik 

Powiatu (zał. Nr 1). 

Maria Kiełbasińska Prezes spółki zoo Novum-Med dodała, że zadania z 

podstawowej działalności spółki realizowane są z przychodów NFZ, ze sprzedaży 

usług medycznych i świadczeń i pozostałych. Uszkodzeniu uległ aparat tomografu 

dlatego usługa nie była realizowana. W poniedziałek dostarczono nowy tomograf. 

Czekamy na szkolenie. W pierwszej połowie lipca aparat powinien być oddany do 

użytku. Pacjenci z oddziałów szpitalnych są dowożenia na badania 

Rok ubiegły zamknięty z wynikiem dodatnim 88,970,44 zł. Spółka będzie wnosiła, 

aby zostały przeznaczone na dalsze inwestycje w spółce. Działalność medyczna 

skierowana jest nie tylko dla mieszkańców. Ryczałt rozliczeń szpitalnych jest 
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przesunięty na koniec roku. Środki z NFZ nie są wystarczające w związku z 

galopującą inflacją. Od lipca ma wejść zmiana dla umów cywilno-prawnych. 

Radna B. Bury zapytała o niewykonane kontrakty. 

M. Kiełbasińska nie ma jeszcze wiedzy jak niewykonania przełożą się na wysokość 

kontraktu. Obawia się wyniku tegorocznego. Wskazała na brak ciągłości dostaw w 

związku z konfliktem zbrojnym. 

Ad. 3. a. 

Dorot Szymańczak -Koordynator ds. projektów unijnych przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie Powiatu 

Sępoleńskiego do Stowarzyszenia Obszaru Prowadzenia Polityki Terytorialnej 

Sępólna Krajeńskiego. Planowana rejestracja lipiec, bądź sierpień. 

Radna B. Bury zapytała o cel i zadnia stowarzyszenia. Kto będzie odpowiedzialny? 

D. Szymańczak poinformowała, że będzie koordynatorem tego projektu. Głównym 

celem jest współpraca i wypracowanie listy projektów przeznaczonej na politykę 

terytorialną. Marszałek rekomenduję jako formę współpracy stowarzyszenie. 

Członkowie Komisji projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie. 

Ad. 3. b. 

Ewa Zygmunt-Lorbiecka Dyrektor Geodezji i Nieruchomości wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie przez Powiat Sępoleński od PKPS.A. prawa użytkowania 

wieczystego działki nr 382/1 o pow. 0,2421 ha położonej w obrębie Witunia, gmina 

Więcbork wraz z prawem własności znajdującej się na działce zabudowy. 

Działka drogowa stanowiąca drogę powiatową. Zarząd złożył wniosek o nieodpłatne 

przekazanie nieruchomości. 

Członkowie Komisji projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie. 

Ad. 3 c. 

M. Masiłkin Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2022 rok. 

Członkowie Komisji projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie. 

Ad. 3. d. 
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M. Masiłkin Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2028. 

Członkowie Komisji projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie. 

Przewodniczący Komisji I. Balcer odniósł się modernizacji wjazdu do szpitala. 

Uważa, że przebudowa kolejnego przejścia dla pieszych w niewielkiej odległości ejst 

zbyteczna. Projekty realizowane przez powiat powinny być okrajane w fazie 

projektowania. 

Radna I. Sikorska zwróciła uwagę, że czasami dodatkowe przejścia dla pieszych są 

dodatkowo premiowane przy staraniu się o środki zewnętrzne. 

Ad. 4. 

Ad. 5. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji o 10.23. 
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